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Diefstallen (elektrische) fietsen in centrum Wijchen 
 

 
Schriftelijke vraag van de Wijchense VVD 
Ingediend: 13 september 2021 

 

Aanleiding: 

Sinds het plaatsen van camera’s op het station in Wijchen is het aantal fietsendiefstallen 

daar drastisch afgenomen. Reden waarom de VVD heeft verzocht om tevens camera’s in 

het centrum van Wijchen te plaatsen om ook daar te voorkomen dat fietsen worden gesto-

len. Daarnaast kan een bewaakte fietsenstalling in het centrum diefstallen voorkomen. De 

afgelopen jaren zijn vooral elektrische fietsen onderwerp van de diefstallen, nu deze een 

hoge waarde vertegenwoordigen.  

 

De Wijchense VVD ontvangt geluiden dat sinds de plaatsing van de camera’s bij het sta-

tion, het probleem zich heeft verplaatst naar het centrum van Wijchen. Uit eerdere vragen 

over hetzelfde onderwerp bleken er in 2020 meer fietsen te zijn gestolen dan in 2019. De 

aanwezigheid van elektrische fietsen heeft dit fenomeen versterkt, nu elektrische fietsen 

een aantrekkelijk doelwit zijn. De Wijchense VVD wil fietsendiefstallen zo veel mogelijk 

voorkomen door veiligheids- en beveiligingsmaatregelen te namen.   

 

De Wijchense VVD heeft dan ook de volgende vragen aan het college: 

1. Klopt het dat het aantal fietsendiefstallen in het centrum is toegenomen?  

2. Klopt het dat dit voornamelijk elektrische fietsen betreft?  

3. Kunt u een overzicht geven van de aantallen gestolen fietsen in het centrum in verge-

lijking met de aantallen op het station over de afgelopen jaren?  

4. Wanneer verwacht het college een beslisnota aan de raad voor te kunnen leggen over 

de door de Wijchense VVD verzochte camera’s in het centrum van Wijchen?  

 

Namens de fractie van de Wijchense VVD, 

 

Wessel Krale  


